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Miał blisko kilogram 
narkotyków

Skonfiskowane narkotyki
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\\\ OTWOCK 

Otwock uruchomił pierwsze 
miejskie zdroje z wodą  
pitną. Inwestycja jest 
realizowana w ramach 
Budżetu Obywatelskiego.

M iejskie zdroje powstały w ra-
mach projektu zgłoszonego w 

Budżecie Obywatelskim pod nazwą 
„Butelkomaty”. W piątek (6 września) 
Miasto Otwock poinformowało o uru-
chomieniu dwóch punktów, w których 
można nalać sobie wody. Wystarczy 
mieć własną butelkę lub pojemnik. 

Źródełka z wodą pitną

Źródełka są podłączone do miejskiego wodociągu, a woda z nich została 
wcześniej przebadana przez laboratorium i nadaje się do spożycia
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dokończenie na str. 3
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\\\ WAWER 

Po wnikliwym śledztwie 
i dokładnych ustaleniach 
operacyjnych warszawscy 
funkcjonariusze z Wydziału 
do walki z Przestępczością 
przeciwko Mieniu zatrzymali 
43-letniego mężczyznę,  
który posiadał przy sobie  
i w swoim mieszkaniu znaczną 
ilość środków odurzających.

P olicjanci od dłuższego czasu zbie-
rali informacje na temat mężczy-

zny, który według ich źródeł miał prze-
chowywać i sprzedawać narkotyki. Po 
szczegółowej analizie zebranych dowo-
dów operacyjni ustalili dokładny czas 
i miejsce, gdzie będą mogli skutecznie 
przeprowadzić zatrzymanie.

Moment ten nastąpił, gdy 43-la-
tek wychodził ze swojego mieszkania, 
kierując się w stronę samochodu. Poli-

cjanci, którzy zorganizowali zasadzkę, 
zaskoczyli go w chwili, gdy trzymał w 
ręku papierową torbę, w której znaj-
dował się worek z suszem roślinnym. 
Mężczyzna, widząc mundurowych, 
wyraźnie się zdenerwował, co tylko 
potwierdziło przypuszczenia funkcjo-
nariuszy.

\\\   Przeszukanie  
mieszkania

Zatrzymany mężczyzna miał przy 
sobie nie tylko marihuanę, ale również 
blisko 5 tysięcy złotych w gotówce. Pie-
niądze prawdopodobnie pochodziły z 
handlu narkotykami. Policjanci zdecy-
dowali się przeszukać jego mieszkanie, 
a tam natrafili na kolejne partie sub-
stancji odurzających.

Podczas dokładnego przeszukania, 
znaleźli kolejne narkotyki ukryte w róż-
nych miejscach. W szafce na buty znaj-
dowały się woreczki z MDMA, w kubku 
w lodówce odkryto porcje kokainy, a w 

piwnicy znaleziono dodatkowe pakiety 
z mefedronem oraz haszyszem.

\\\   Zatrzymany  
usłyszał zarzuty

Po dokładnym zważeniu zabez-
pieczonych narkotyków okazało się, że 
mężczyzna miał przy sobie około 800 
gramów różnego rodzaju narkotyków. 
Największą ilość stanowiła marihu-
ana – ponad 600 gramów. Wśród za-
bezpieczonych substancji znalazły się 
również MDMA (ponad 70 gramów), 
kokaina (blisko 80 gramów), haszysz 
oraz heroina.

43-latek usłyszał zarzut posiadania 
znacznej ilości środków odurzających, 
za co grozi mu kara do 10 lat pozba-
wienia wolności. Sprawa została prze-
kazana do Wydziału Dochodzeniowo-
-Śledczego, a nadzoruje ją Prokuratura 
Rejonowa Warszawa Praga-Południe. 
Mężczyzna przebywa w areszcie.

Maria Konstantyn

\\\ JÓZEFÓW 

Od września w mieście 
obowiązuje nowy 
harmonogram odbioru 
odpadów. Będzie aktualny 
przez najbliższe dwa lata. 
Usługę przejęła firma Pre 
Zero Service Centrum. Zmiany 
obejmują też nowy podział 
miasta na sektory.

O d początku wprowadzenia obo-
wiązku segregacji odpadów ich 

odbiorem w Józefowie zajmowała się 
firma Lekaro. Jednak ostatni kontrakt 
wygasł wraz z końcem czerwca 2024 
roku i Urząd Miasta wybrał na dwa 
miesiące wakacyjne firmę zastępczą 

Pre Zero Service Centrum, do czasu 
rozstrzygnięcia nowego przetargu. Jak 
się okazało wygrała go właśnie spół-
ka Pre Zero, w związku z tym to ona 
będzie świadczyła usługi w Józefowie 
przez kolejne dwa lata.

Podobnie jak w miesiącach let-
nich, miasto zostało podzielone na 5 
sektorów i w każdym z nich ustalono 
inny harmonogram odbioru odpadów. 
Jest on udostępniony na Portalu Urzę-
du Miasta, na tej samej stronie można 
znaleźć wygodną wyszukiwarkę, na 
której wystarczy wpisać swój adres za-
mieszkania, aby zidentyfikować sektor 
przypisany do konkretnej ulicy.

\\\   Zasady odbioru  
odpadów 

Jak czytamy w komunikacie Urzę-
du Miasta, mieszkańcy mogą wysta-
wiać worki dostarczone im wcześniej 
zarówno przez Pre Zero, jak i poprzed-
nią firmę Lekaro. W dniu odbioru odpa-
dów należy je wystawić do godz. 7 ra-

no w takim miejscu, aby było możliwe 
jego odebranie przez służby. Zarządcy 
nieruchomości wielorodzinnych po-
winni skontaktować się z firmą Pre 
Zero Service Centrum pod numerem  
(22) 710 10 80 w celu przekazania klu-
czy lub kodów do altan śmietnikowych.

Od dłuższego czasu w serwisach 
„Sklep Play” oraz „App Store” jest do-
stępna aplikacja mobilna mMieszka-
niec. Dzięki niej użytkownicy mogą 

otrzymywać na swoich telefonach po-
wiadomienia o zbliżającym się terminie 
odbioru odpadów. W przypadku Józe-
fowa, należy podczas rejestracji wybrać 
„Miasto Józefów” i  ustawić według 
własnych preferencji powiadomienia, 
które mają się wyświetlać na ekranie 
naszego smartfona.

Urząd Miasta przypomina, że każ-
dy może oddać swoje śmieci segrego-
wane samodzielnie, przywożąc je do 
punktu selektywnej zbiórki odpadów 
komunalnych (PSZOK). Od lipca 2024 
roku józefowski PSZOK jest czynny 
w każdą środę w godz. 14:00–20:00 
(przerwa 17:00–17:20) oraz w soboty 
w godz. 8:00–14:00 (przerwa 11:00–
11:20). Punkt znajduje się obok oczysz-
czalni ścieków przy ul. Jarosławskiej 
35, przyjmuje także tzw. elektrośmieci 
i gabaryty, zużyte baterie i akumulato-
ry, opony oraz wiele innych rodzajów 
odpadów, które wyszczególnione są na 
stronie PSZOK.

Jan Sobolewski

\\\ OTWOCK 

Po długiej i ciężkiej chorobie 
odszedł Andrzej Sałaga  
– wieloletni radny i społecznik.

I nformację o śmierci radnego podał 
Jarosław Margielski, Prezydent Ot-

wocka.
– Dziś dotarła do nas smutna wia-

domość – po długiej i ciężkiej chorobie 
zmarł Andrzej Sałaga – Radny Rady 
Miasta Otwocka kadencji 2014-2018 
i 2018-2024, przewodniczący Komi-
sji Oświaty i Wychowania Rady Mia-
sta Otwocka w 2019 r., a w 2020 r. 
Komisji Budżetu i Finansów RM. Pan 
Andrzej był mieszkańcem Otwocka 
od ponad 50 lat. Pracował w Narodo-
wym Centrum Badań Jądrowych w 
Otwocku-Świerku. Był bardzo aktyw-
ny społecznie, poświęcając się pracy 
samorządowej służąc zawsze pomocą. 
Był bardzo zaangażowany w pracę w 
Radzie Miasta Otwocka oraz zawsze 
skrupulatnie przygotowany do wszel-
kich omawianych zagadnień – napisał 
prezydent.

\\\   „Jego postawa  
była inspiracją dla nas 
wszystkich”

Podobnie wspominają Andrzeja 
Sałagę radni.

– Swoją postawą udowodnił, jak 
wielką wartość ma zaangażowanie 
społeczne i praca na rzecz lokalnej 
społeczności. Był oddany sprawom 
miasta, skrupulatnie przygotowany 
do swoich obowiązków i zawsze pełen 
pasji w podejmowanych działaniach. 
Pomimo trudnej walki z chorobą, Pan 
Andrzej nie przestawał działać na rzecz 
Otwocka, pokazując niezwykłą deter-
minację, pracowitość i konsekwencję. 
Jego postawa była inspiracją dla nas 
wszystkich – brzmi treść opublikowa-
nego na Facebooku Rady Miasta Otwo-
cka pożegnania.

Jarosław Margielski wspomniał też 
o tym, jak pracowało mu się z Andrze-
jem Sałagą.

– Nie zapomnę wielu konstruktyw-
nych rozmów, jakie odbyliśmy, a także 
i sporów, jednakże zawsze na twarde 
argumenty i z wzajemnym szacunkiem. 
Wiele korzystnych rozwiązań, które za-

funkcjonowały w Otwocku, są zasługą i 
wartością dodaną, wynikającą z praco-
witości i konsekwencji Pana Andrzeja 
Sałagi. Pan Andrzej Sałaga szczególną 
uwagę poświęcał zagadnieniom doty-
czącym otwockiej oświaty i kształceniu 
otwockiej młodzieży – podkreślił Jaro-
sław Margielski.

Redakcja „Przeglądu Otwockiego” 
składa rodzinie i bliskim najszczersze 
kondolencje.

Agnieszka Deja

Miał blisko kilogram 
narkotyków

Zmiany w odbiorze 
odpadów

Otwock żegna radnego 
Andrzeja Sałagę

Andrzej Sałaga zmarł po długiej  
i ciężkiej chorobie
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Niekiedy trudno jest zdecydować, do którego pojemnika należy wrzucić  
śmieci...

Aplikacja mMieszkaniec 
poinformuje o terminie 

odbioru odpadów

dokończenie ze str. 1
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\\\ OTWOCK 

Wydarzenia na otwockim 
komisariacie nabrały 
zaskakującego obrotu, 
gdy 35-letnia mieszkanka 
miasta, która przyszła zgłosić 
kradzież laptopa, sama została 
zatrzymana… za posiadanie  
i handel narkotykami.

Sprawa zaczęła się kilka dni wcześ-
niej, gdy kobieta zgłosiła na policji, 

że jej były partner ukradł jej laptopa. 
Funkcjonariusze szybko ustalili miej-
sce pobytu mężczyzny i zatrzymali 
go, stawiając mu zarzuty kradzieży. 
Wydawało się, że sprawa zmierza ku 
końcowi.

Jednak były partner postanowił nie 
pozostawać dłużny i w odwecie poin-
formował policję, że 35-latka posiada 
środki odurzające, które regularnie mu 
sprzedawała. W związku z tymi oskar-
żeniami kobieta ponownie pojawiła 
się w otwockiej komendzie. Policjanci, 
mając na uwadze zgłoszenie mężczy-
zny, zapytali ją, czy posiada przy sobie 
jakiekolwiek zabronione substancje. 
Pomimo twierdzenia kobiety, że nie 

ma przy sobie żadnych narkotyków, 
jej zachowanie wzbudziło podejrzenia 
funkcjonariuszy.

Policjanci postanowili przeszukać 
jej rzeczy i odkryli dwie tabletki ecstasy. 
Nie poprzestali jednak na tym – pod-
czas przeszukania mieszkania zatrzy-
manej znaleźli również marihuanę oraz 
metamfetaminę. Kobieta natychmiast 
została zatrzymana.

Prokuratura Rejonowa w Otwocku 
wszczęła w tej sprawie postępowanie 
przygotowawcze w formie śledztwa. 
35-latka usłyszała zarzuty posiadania 
oraz udzielania środków odurzających 
w celu osiągnięcia korzyści majątko-
wych. Została objęta dozorem policji, 
a dalsze działania w jej sprawie będą 
prowadzone przez prokuraturę.

Maria Konstantyn

Zgłosiła kradzież,  
została zatrzymana 
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Źródełka z wodą pitną
Źródełka zlokalizowane są w centrum 
miasta – na skwerze VII Pułku Ułanów, 
zwanym potocznie „małpim gajem” 
oraz w parku miejskim przy placu za-
baw. Niebawem pojawi się też kolejne. 
Tym razem przy miejskim kompleksie 
sportowym na Ługach.

\\\   Jak korzystać?
– Źródełka są podłączone do 

miejskiego wodociągu, a woda z nich 
została wcześniej przebadana przez 
laboratorium i nadaje się do spożycia. 
W urządzeniu jest wbudowana foto-
komórka, więc wystarczy podstawić 

pustą butelkę, by nalać do niej wody i 
ugasić pragnienie. Jeśli pojemnik jest 
mniejszy, istnieje możliwość ręcznego 
naciśnięcia przycisku, znajdującego się 
poniżej automatycznego nalewaka. Za 
bieżące utrzymanie i obsługę odpowia-
da Otwockie Przedsiębiorstwo Wodo-
ciągów i Kanalizacji (OPWiK).

Poidełka będą czynne tylko w cie-
płych miesiącach, w okresie zimowym 
zostaną wyłączone i odpowiednio za-
bezpieczone przed niskimi tempera-
turami.

\\\   Projekt z budżetu
Zamontowanie źródełek jest 

pierwszym z punktów realizacji pro-
jektu z budżetu obywatelskiego.

– Wyrzuć opakowania PET, zyskaj 
stylową butelkę wielorazowego użytku. 
Punkty z wodą pitną, eventy edukacyj-
ne, i kampanie informacyjne - razem 
zmieniamy nawyki, dbając o środowi-
sko. Dołącz do ekologicznej rewolucji w 
Otwocku! – brzmi opis projektu.

Agnieszka Deja

\\\ GLINIANKA 

Prace remontowe mostu  
na ulicy Napoleońskiej  
w Gliniance wyłączą 
całkowicie z ruchu na okres 
dwóch miesięcy 100-metrowy 
odcinek drogi.

W celu zminimalizowania utrud-
nień, wykonawca wprowadził 

czasową zmianę w organizacji ruchu. 
Ma ona zapewnić dostępność komu-
nikacji autobusowej dla wschodniej 
strony Glinianki, Rzakty, Bolesławowa, 
Kruszówca i Czarnówki. Zmienione tra-
sy autobusów będą obowiązywać dla 
linii 720, L20, W11 oraz D1.

\\\   Nowe trasy autobusów
– 720: Postój autobusów i przysta-

nek dla pasażerów zlokalizowane będą 
przy ul. Napoleońskiej (przystanek „Gli-
nianka 02”).

– L20 i W11: Postój autobusów na 
ul. Kościelnej, a przystanek obsługujący 
pasażerów zostanie przeniesiony na 
ul. Wawrzyniecką przy parkingu obok 
kościoła. Autobusy po postoju na ul. 
Kościelnej będą okrążać OSP i ruszać 
dalej w kierunku Woli Karczewskiej 
(L20) oraz Dziechcińca (W11).

– Linia D1 (kursy w stronę Do-
brzyńca): Autobusy będą miały postój 
na ul. Napoleońskiej przy Izbie Regio-
nalnej, gdzie zostaną uruchomione 
tymczasowe przystanki.

– Linia D1 (kursy w stronę Otwo-
cka): Autobusy w oczekiwaniu na ko-
lejny kurs będą miały postój na ul. Koś-
cielnej w Gliniance, a pasażerowie tych 

linii będą obsługiwani na przystanku 
przy ul. Wawrzynieckiej przy kościele.

Na odcinku pomiędzy Rzaktą i Gli-
nianką zostanie uruchomiona bezpłat-
na komunikacja zastępcza.

Dla bezpieczeństwa dzieci zmianie 
ulegnie również komunikacja szkolna. 
Jeden autobus będzie dowoził dzieci do 
centrum Glinianki od strony Poręb, Li-
powa, Woli Karczewskiej i Woli Duckiej, 
a drugi dzieci z rejonu Rzakty, Dobrzyń-
ca i Siwianki. W obydwu przypadkach 
dzieci będą wysiadać na przystanku 
„Glinianka 02” i pod opieką nauczycieli 
będą odprowadzane do szkoły. Szcze-
gółowy rozkład jazdy dla komunikacji 
szkolnej zostanie opublikowany na 
stronie internetowej szkoły.

\\\   Zmiany na Kościelnej  
i zalecany objazd

Dodatkowo, na czas remontu mo-
stu, ul. Kościelna w Gliniance stanie 

się jednokierunkowa. Ruch pojazdów 
będzie możliwy tylko w kierunku za-
chodnim, od ul. Wawrzynieckiej do ul. 
Napoleońskiej. Po obu stronach ulicy 
zostaną wprowadzone zakazy zatrzy-
mywania, co ma na celu zapewnienie 
miejsca dla autobusów oczekujących na 
kolejny kurs. Zarząd Dróg Powiatowych 
apeluje o unikanie parkowania samo-
chodów na ul. Wawrzynieckiej, aby nie 
blokować przejazdu autobusom.

Piesi będą mogli poruszać się spe-
cjalnie wyznaczoną kładką obok terenu 
budowy. Dla kierowców zalecany jest 
objazd drogą ekspresową S17 do Koł-
bieli, a następnie drogą krajową nr 50 
w kierunku Gminy Wiązowna.

Inwestycja jest realizowana na zle-
cenie Zarządu Dróg Powiatowych w 
Otwocku, a wykonawcą prac jest firma 
Freyssinet Polska Sp. z o.o.

Maria Konstantyn

Remont mostu – utrudnienia

Dla pieszych zostanie zbudowana specjalna kładka, obok terenu budowy
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Poidełka będą czynne 
tylko w ciepłych 

miesiącach, w okresie 
zimowym zostaną 

wyłączone i odpowiednio 
zabezpieczone przed 

niskimi temperaturami

dokończenie 
ze str. 1
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\\\ KOŁBIEL 

W piątek (6 września)  
starosta otwocki 
poinformował  
o podpisaniu umowy  
na remont drogi powiatowej 
Władzin – Podgórzno  
w gminie Kołbiel. 

Umowę podpisano w czwartek  
(5 września) w Urzędzie Woje-

wódzkim.

– To świetne wieści dla użytkow-
ników ul. Siennickiej w gminie Kołbiel, 
którą niebawem będziemy poruszać 
się bezpieczniej i bardziej komfortowo. 

Ta droga stanowi ważny ciąg komuni-
kacyjny, który codziennie obsługuje 
znaczny ruch samochodowy, w tym 
pojazdy rolnicze i dostawcze. Jej mo-
dernizacja poprawi płynność ruchu 
i zwiększy trwałość infrastruktury – 
podkreślił Tomasz Laskus.

W planach remontowych znalazły 
się wymiana nawierzchni na dwóch od-
cinkach o łącznej długości blisko 2 km 
i zastosowanie nawierzchni układanej 
na siatce stalowej o zwiększonej wy-

trzymałości, która gwarantuje długo-
trwałość i odporność na uszkodzenia. 
Inwestycja obejmie też poprawę skarp, 
rowów i wykonanie nowych poboczy. 
Odtworzone zostanie też oznakowanie 
poziome zgodnie z projektem stałej or-
ganizacji ruchu.

Łączna kwota inwestycji, to ponad 
2,7 mln zł, z czego prawie 2,2 mln zł 
starostwo pozyskało z Rządowego Fun-
duszu Rozwoju Dróg.

Agnieszka Deja

Ponad 2,7 miliona złotych 
na drogę powiatową

W planach remontowych jest wymiana nawierzchni na dwóch odcinkach  
o łącznej długości blisko 2 kilometrów
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\\\ SOBIENIE-JEZIORY 

Gmina Sobienie-Jeziory 
otrzymała pokaźną dotację  
na dwa ważne zadania.

W piątek (30 sierpnia) w gminie 
Cegłów odbyło się spotkanie 

Prezesa Zarządu Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Go-
spodarki Wodnej z włodarzami gmin 
powiatu otwockiego i mińskiego. Tego 
dnia podpisano łącznie aż 30 umów o 
dofinansowanie. W gronie gmin, które 

skorzystają z dotacji, znalazła się także 
gmina Sobienie-Jeziory.

Wójt Kamil Choim poinformował, 
że dofinansowanie obejmie dwa waż-
ne dla lokalnej społeczności tematy. 
Pierwszym z nich będzie usuwanie 

azbestu i oczyszczanie środowiska z 
tego niebezpiecznego materiału. Na ten 
cel gmina otrzymała ponad 24 tys. zł. 

Drugie dofinansowanie przeznaczone 
jest na zakup średniego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego z pełnym wy-

posażeniem dla Ochotniczej Straży Po-
żarnej w Sobieniach-Jeziorach. 

Łącznie gmina otrzymała 100 tys. 
zł dotacji. Realizacja obu zadań ma się 
odbyć do końca roku.

Agnieszka Deja

Aż 100 tys. z dotacji!

Tym razem za papierowymi czekami mają popłynąć realne pieniądze
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„Ta droga stanowi ważny 
ciąg komunikacyjny, 

który codziennie 
obsługuje znaczny ruch 

samochodowy,  
w tym pojazdy rolnicze  

i dostawcze”

Realizacja obu zadań  
ma się odbyć  

do końca roku
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Jeszcze tylko do 30.09 potrwają zapi- 
sy na kierunki medyczne i te, z zakresu 
nauk o zdrowiu. Podobnie jak w latach 
ubiegłych zainteresowanie jest ogromne.

W nowy rok akademicki wchodzimy  
z wyjątkowym pakietem nowości i udo-
godnień dla naszych studentów. – mówi 
prof. Waldemar Dębski, rektor WUMed.  
Znacząco zmodernizowaliśmy bazę dydak-
tyczną. Studenci w ramach zajęć skorzystają  
z naszego własnego Centrum Symulacji 
Medycznej, wyposażonego w system wir-
tualnej rzeczywistości VR. CSM składa się  
z pracowni umiejętności pielęgniarskich, sali 
porodowej i opieki położniczej, pracowni 
symulacji z zakresu BLS – Basic Life Support 
– Podstawowe zabiegi resuscytacyjne, ALS 
– Advanced Life Support – zaawansowa-
ne zabiegi resuscytacyjne. Przyszli medycy 
ćwiczą w warunkach zbliżonych do real- 
nych z wykorzystaniem zaawansowanych 
technologicznie fantomów pacjenta i wy-
sokiej   klasy sprzętu medycznego, na pod-
stawie wystandaryzowanych scenariuszy 
– dodaje rektor Dębski.

Jak podkreśla prof. Joanna Jasińska, 
prorektor ds. dydaktycznych i rozwoju 

WUMed, Centrum Symulacji Medycznej 
będzie na bieżąco wzbogacane o kolejne, 
potrzebne do dydaktyki medycznej tre-
nażery. Kolejnym etapem rozwoju tych 
szczególnych pracowni jest adaptacja i do-
budowanie kolejnych pomieszczeń, m.in. 
pracowni umiejętności chirurgicznych 
oraz szpitalnego oddziału ratunkowego  
z symulatorem karetki oraz salą intensyw-
nej opieki medycznej.

WUMed to najstarsza niepubliczna 
uczelnia w Polsce. Prowadzi studia licen-

cjackie i magisterskie na kierunkach: pie-
lęgniarstwo, położnictwo, elektroradio-
logia, kosmetologia, dietetyka, jednolite   
studia   magisterskie na kierunku fizjote-
rapia, licencjackie na kierunku ratowni-
ctwo medyczne a także studia licencjackie 
pomostowe na kierunku pielęgniarstwo 
i położnictwo. Studia prowadzone są  
w trybie stacjonarnym i niestacjonarnym.

Prof. Waldemar Dębski zachęca tych, 
którzy do ostatniej chwili wahają się 
 z wyborem swojej przyszłej drogi – Szcze-
gólnie polecam – Elektroradiologię. Jeste- 
śmy jedną z nielicznych uczelni w Polsce  
prowadzących ten kierunek, jedyną nie-
publiczną w woj. Mazowieckim. Celem jego 
utworzenia było wykształcenie nowej ka- 
dry dla potrzeb szeroko pojętej diagnosty- 
ki obrazowej, elektromedycznej oraz radio-
terapii i medycyny nuklearnej. To bardzo  
ciekawy, wszechstronny medyczny kieru- 
nek i pewna praca w przyszłości. – pod- 
kreśla prof. Waldemar Dębski, rektor  
Warszawskiej Uczelni Medycznej.

Od tego roku akademickiego studenci 
WUMed mogą korzystać z programu Karta 
Erasmus+. 

Program ten umożliwia nam m.in. 
wymianę studentów – wyjazdy na studia 
i praktyki do partnerskich uczelni i firm  
w krajach europejskich – zaznacza prof. 
Joanna Jasińska, prorektor ds. dydaktycz-
nych i rozwoju WUMed.

O wysokim poziomie oferowanej przez 
WUMed edukacji świadczy m.in. przyzna-
ne uczelni już po raz trzeci, prestiżowe  
wyróżnienie dla jej Instytutu Kształce-
nia Podyplomowego Kadr Medycznych  

– Certyfikat Akredytacyjny „Studia z Przy-
szłością”. 

W 2024 r. WUMed wyróżniono także 
Złotym Laurem Pracodawców, za dyna-
miczny rozwój uczelni wyższej wyróżnia-
jącej się innowacyjnością i nowoczesny-
mi rozwiązaniami dydaktycznymi przy-
gotowującymi absolwentów do potrzeb   
współczesnego rynku pracy i pracodaw-
ców.

Studia z przyszłością, 
uczelnia z tradycją!

prof. Waldemar Dębski, rektor WUMed 

Warszawska Uczelnia Medyczna z końcem września zamyka  
rekrutację na rok akademicki 2024/25.

\\\ CELESTYNÓW 

Gmina Celestynów 
poinformowała o zakończonej 
modernizacji SUW w Ostrowie. 
Jakie prace wykonano  
i co modernizacja oznacza  
dla mieszkańców?

S tacja Uzdatniania Wody w Os-
trowie modernizowana była od 

marca tego roku. Jak podkreśla gmina 
– modernizacja była jedną z najwięk-
szych inwestycji w gminie w tym roku. 
Przypomnijmy, że koszt realizacji to 4 
mln zł, z czego 3 mln zł pozyskano ze 
środków zewnętrznych.

\\\   Nowa jakość wody
O zakończeniu prac i uruchomie-

niu stacji gmina poinformowała 2 
września 2024 roku. Dzięki moderni-
zacji mieszkańcy miejscowości Glina, 
Ostrów, Dyzin, Ostrowik i Jatne mogą 
teraz korzystać z wysokiej jakości wody  
pitnej. 

– Woda z rozbudowanej i bardziej 
wydajnej stacji została wprowadzona 
już do obiegu. Co najważniejsze inwe-
stycja rozwiąże kluczowy problem za-
opatrzenia mieszkańców z rejonu stacji 
w wodę do picia w odpowiedniej ilości 
i jakości, a także zakładów produkcyj-
nych – podkreślił urząd. 

Prace modernizacyjne zakładały 
remont i rozbudowę budynku SUW, a 
także budowę dodatkowego zbiornika 
wody uzdatnionej wraz z niezbędną 
infrastrukturą.

– Przedsięwzięcie jest skompli-
kowane pod względem technicznym, 
dlatego prosimy Państwa o wyrozu-
miałość, ponieważ mogą wystąpić za-
kłócenia w dostawie wody (obniżone 
ciśnienie) na terenie miejscowości: 
Glina, Ostrów, Ostrowik, Dyzin i Jatne. 
Mając na uwadze zasięg obszarów, na 
których odczuwalne mogą być czaso-
we zakłócenia, zwracamy się z prośbą, 
aby nie zużywać (w tym okresie) wody 
w nadmiernych ilościach na inne cele 
niż cele bytowe. Celem modernizacji 
jest poprawa stanu technicznego Stacji 

Uzdatniania Wody w Ostrowie, a także 
usprawnienie pracy zbiorowego sy-
stemu zaopatrzenia w wodę. Remont 
docelowo poprawi wydajność stacji 
poprawiając komfort dla odbiorców, w 
tym osób zamieszkujących lub pracują-
cych na wskazanych obszarach – infor-
mował w lutym tego roku Wydział Go-
spodarki Komunalnej w Celestynowie.

Agnieszka Deja

Lepsza jakość wody

Stacja już działa – mieszkańcy powinni odczuć poprawę jakościową i ilościową
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\\\ OTWOCK 

Prezydent Otwocka 
poinformował pod koniec 
sierpnia o rozpoczęciu 
remontu ważnej ulicy. 

Od 28 sierpnia trwa remont ul. 
Okrzei. Na tę modernizację czekali 

przede wszystkim mieszkańcy osied-

li Morskie Oko i Ługi. Podczas prac 
remontowych wymieniona zostanie 
nawierzchnia asfaltowa (w tym odci-
nek za skrzyżowaniem z Batorego). 
Remontu doczekają się też chodniki. 
Wykonane zostanie odwodnienie.

– Mimo tymczasowych utrudnień 
i niedogodności, jakie wystąpią na ul. 
Okrzei podczas prowadzonych przez 
wykonawcę robót, należy mieć na uwa-
dze, że po zakończeniu remontu, popra-
wi się bezpieczeństwo i komfort jazdy 
użytkowników tej drogi. Dlatego pro-
szę mieszkańców o wyrozumiałość i w 
miarę możliwości wybór alternatyw-
nych tras na czas realizowanych prac 

drogowych – zapowiedział prezydent 
Otwocka Jarosław Margielski.

Inwestycja ma zakończyć się do 30 
października tego roku. Koszt remontu, 
to ponad 835 tys. zł.

Agnieszka Deja

Remont ul. Okrzei

Utrudnień nie da się uniknąć przynajmniej do końca października. Remontu 
doczekają się też chodniki
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\\\ CELESTYNÓW 

Gmina Celestynów apeluje  
do mieszkańców,  
aby nie wyrzucali odpadów 
domowych do ulicznych 
koszy na śmieci. Przepełnione 
pojemniki stały się dużym 
problemem, szczególnie  
na obrzeżach miejscowości. 
Gmina zapewnia regularne 
opróżnianie koszy,  
ale przestrzega  
przed nieodpowiedzialnym 
zachowaniem, które  
pogarsza czystość i porządek 
w przestrzeni publicznej.

W mediach społecznościowych, 
na fanpage urzędu, pojawiło się 

kilka zdjęć dokumentujących wysypu-
jące się z koszy miejskich torby i worki 
ze śmieciami.

– Drodzy mieszkańcy, ponownie 
przypominamy, że Gmina Celestynów 
dba o czystość i porządek na terenie 
wszystkich miejscowości, zapewniając 
systematyczny wywóz odpadów z ko-
szy ulicznych. Niestety kosze uliczne 
mimo częstych odbiorów odpadów są 
przepełniane odpadami pochodzący-
mi z gospodarstw domowych! Każdy 
mieszkaniec ma obowiązek złożenia 

deklaracji o gospodarowanie odpa-
dami komunalnymi zgodnie z ustawą 
o utrzymaniu czystości i porządku w 
gminie. Bardzo prosimy o respektowa-
nie zasad i korzystanie z koszy ulicz-
nych zgodnie z ich przeznaczeniem. 
Dbanie o czystość na terenie gminy to 
nasza wspólna sprawa – napisali urzęd-
nicy w mediach społecznościowych.

\\\   Obrzeża miasta  
zaśmiecone 

Zapytaliśmy Urząd Gminy Celesty-
nów o to, czy są jakieś obszary, które 
szczególnie upodobali sobie amatorzy 
wyrzucania śmierci.

– Odpady z gospodarstw domo-
wych są wyrzucane do koszy ulicz-
nych zlokalizowanych na terenie całej 
Gminy. Sytuacja ma miejsce we wszyst-
kich miejscowościach, najczęściej są 
to kosze zlokalizowane na obrzeżach 

miejscowości, z dala od zabudowań i 
centrum, gdzie ruch jest zdecydowanie 
mniejszy – zauważa Michał Niemiec, 
Kierownik Biura Promocji Gminy Ce-
lestynów.

Michał Niemiec podkreśla rów-
nież, że kosze uliczne opróżniane są 
regularnie, więc nie jest to kwestia 
niewystarczających usług firm zajmu-
jących się odpadami.

– Kosze uliczne na terenie miejsco-
wości Celestynów opróżniane są 3 razy 
w tygodniu, w pozostałych miejsco-
wościach raz w tygodniu – przyznaje 
Kierownik Biura Promocji Gminy Ce-
lestynów.

W razie potrzeby mieszkańcy mo-
gą samodzielnie zgłaszać przepełnione 
kosze.

– Zgłoszenia dotyczące przepełnio-
nych koszy ulicznych należy kierować 
do Urzędu Gminy w Celestynowie. Sy-
tuacja jest na bieżąco monitorowana 
przez pracowników urzędu, w przy-
padku przepełnionych koszy ulicznych 
odpady opróżniane są poza harmono-
gramem – dodaje Michał Niemiec.

\\\   36,20 ton  
nielegalnych śmieci

Zapytaliśmy również, czy w gmi-
nie pojawia się problem nielegalnych 
wysypisk.

– Gmina Celestynów co roku prze-
prowadza akcje likwidacji dzikich wy-
sypisk znajdujących się na terenie Gmi-
ny Celestynów. Mieszkańcy oraz Sołtysi 
mają możliwość zgłaszania lokalizacji, 
w których występują zaśmiecone miej-
sca. Następnie odpady te są zbierane i 
zagospodarowane przez firmę wyło-
nioną w zapytaniu ofertowym. W 2023 
r. dzięki przeprowadzonej akcji udało 
się zebrać aż 36,20 ton odpadów, a w 
roku 2024 akcja jeszcze trwa – podkre-
śla Michał Niemiec.

\\\   Zapchana kanalizacja
Poza kwestią przepełnionych ko-

szy ulicznych gmina mierzy się też z 
problemem odpadków w kanalizacji 
miejskiej.

– Przypominamy po raz kolejny, że 
sieć kanalizacyjna służy do odprowa-
dzania ścieków gospodarczo-bytowych 
z gospodarstw domowych i nie jest 
śmietnikiem. Przyczyną większości 
awarii sieci kanalizacyjnej jest niestety 
ludzka nieodpowiedzialność. W ostat-
nich dniach pracownicy Gospodarki 
Komunalnej dostali zgłoszenie o awarii 
przepompowni i niestety jej przyczyną, 
podobnie jak kilka dni wcześniej, było 
zabicie pompy szmatami, końcówkami 
od mopa, ręcznikami papierowymi! – 
brzmi wpis Lucyny Komorowskiej, 
Dyrektor Gospodarki Komunalnej w 
Celestynowie na gminnym Facebooku.

We wpisie pojawił się także spis 
rzeczy, których nie wolno wyrzucać do 
toalety.

– Wszystkie tego typu odpady stałe 
przyczyniają się m.in. do zapychania 
rurociągów, przenośników oraz awarii 
pomp. Częściowe zapychanie się rur ka-
nalizacyjnych powoduje zwolniony od-
pływ ścieków oraz zatory sieci kanali-
zacyjnych i przepompowni ścieków, co 
skutkuje cofką ścieków w instalacjach 
i piętrzeniem ścieków w studzienkach 
często na całej ulicy, u kilkudziesięciu 
odbiorców. Usuwanie tego typu awarii 
powoduje wzrost kosztów eksploata-
cyjnych, co z kolei przekłada się na cenę 
świadczonych usług odbioru ścieków. 
Nieprzestrzeganie tych zaleceń, utrud-
nia życie i pogarsza komfort mieszkań-
com oraz bezpośrednio odbija się na 
naszej kieszeni – dodała Lucyna Ko-
morowska.

Agnieszka Deja

Domowe śmieci w ulicznych 
koszach i kanalizacji

Na fanpage urzędu, pojawiło się kilka zdjęć dokumentujących wysypujące się  
z koszy miejskich torby i worki ze śmieciami
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Kosze uliczne  
opróżniane są 3 razy  

w tygodniu

\\\ OTWOCK 

Otwoccy kryminalni zatrzymali 
53-latka, za którym wystawiony 
był list gończy. 
Sprawa listu gończego, wydanego 
za 53-letnim mieszkańcem Otwo-
cka, trafiła do otwockich kryminal-
nych. Mężczyzna był poszukiwany 
w związku ze sprawą z 2012 roku, 
kiedy to podczas nocnego rajdu uli-
cami Otwocka śmiertelnie potrącił 
kobietę. 53-latek trafił wtedy za kra-
ty. W ostatnim czasie Sąd Rejonowy 
w Otwocku wydał za mężczyzną list 
gończy po tym, jak nie stawił się on 
w zakładzie karnym po przerwie w odbywaniu kary.
Otwoccy kryminalni, korzystając z nowoczesnych metod pracy operacyjnej, 
namierzyli mieszkanie, w którym ukrywał się 53-latek. Po upewnieniu się, że 
poszukiwany przebywa w tym lokalu, wkroczyli i zatrzymali mężczyznę. Przy 
poszukiwanym 53-latku znaleziono również amfetaminę. Teraz, zgodnie z zasą-
dzonym wyrokiem, wróci za kraty na długie lata. Dodatkowo będzie odpowiadał 
za posiadanie środków odurzających.
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Gmina mierzy się też z problemem  
odpadków w kanalizacji miejskiej

 OBWIESZCZENIE BURMISTRZA MIASTA JÓZEFOWA
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu  

zagospodarowania przestrzennego
Podstawa prawna: art. 17 pkt 1 ustawy z 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1130), art. 39 ust. 1 ustawy z 3 października 2008 r. o udostępnianiu 
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2024 r. poz. 1112) oraz:
–  uchwała Rady Miasta Józefowa 45/IX/2024 z 19 lipca 2024 r. w sprawie przystąpienia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa (dalej „uchwała intencyjna”),
–  uchwała Rady Miasta Józefowa 46/IX/2024 z 19 lipca 2024 r. w sprawie przystąpienia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa (dalej „uchwała intencyjna”),
–  uchwała Rady Miasta Józefowa 47/IX/2024 z 19 lipca 2024 r. w sprawie przystąpienia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa (dalej „uchwała intencyjna”),
Zawiadamiam o przystąpieniu do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego (dalej „plany”) i przeprowadzenia strategicznych ocen oddziaływania na środowisko. 
Terenem opracowań są kolejno:
–  dawna wieś Świdry Małe, w części położonej na wschód od projektowanej drogi wojewódzkiej nr 801,
–  dawna wieś Świdry Małe, w części położonej na zachód od projektowanej drogi wojewódzkiej nr 801,
–  dawna Nowa Wieś, w części północno-zachodniej, wraz z północną częścią doliny rzeki Wisły,
jednostka ewidencyjna 1417011. Precyzyjne granice planów zostały przedstawione na załącznikach 
uchwał intencyjnych. Projekty planów będą opracowane w skali 1:1000, na podkładach z map 
zasadniczych.

Granice planów są dostępne w geoportalu miejskim, a uchwały intencyjne w Biuletynie Informacji 
Publicznej, fizycznie w Referacie Zagospodarowania Przestrzennego Urzędu oraz w Biurze Rady Miasta 
Józefowa.

Zainteresowani mogą składać wnioski do wymienionych opracowań. Odnośnie planów wnioski 
należy składać:
–  osobiście w Biurze Obsługi Klienta Urzędu Miasta Józefowa, w godzinach pracy Urzędu (poniedziałki 

9-17 oraz od wtorku do piątku 8-16),
–  korespondencyjnie, na adres Urzędu Miasta Józefowa, ul. kard. Stefana Wyszyńskiego 1, 05-420 

Józefów,
–  drogą elektroniczną z użyciem kwalifikowanego podpisu elektronicznego, adres „um@jozefow.pl”,
– za pośrednictwem platformy e-PUAP, skrytka „/r7210ooisn/SkrytkaESP”,
–  za pośrednictwem systemu e-Doręczenia, adres „AE:PL-43920-64344-GVEBJ-33”.

Odnośnie procedur środowiskowych wnioski można również składać w formie ustnej do protokołu 
oraz za pomocą środków komunikacji elektronicznej bez kwalifikowanego podpisu elektronicznego.
Wnioski należy składać w nieprzekraczalnym terminie do 18 października 2024 r.

Wniosek powinien zawierać imię, nazwisko i adres w przypadku osoby lub osób fizycznych, nazwę 
w przypadku osób prawnych, wskazanie opracowania, którego wniosek dotyczy, przedmiot wniosku, 
czyli oczekiwania względem opracowania oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy. Wnioski 
będą rozpatrywane przez Burmistrza Miasta Józefowa. Ujednolicony w skali kraju szablon wniosku jest 
dostępny m.in. w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Józefowa.

Administrator Danych Osobowych
Administratorem danych osobowych jest Burmistrz Miasta 
Józefowa z siedzibą w Józefowie (05-420),przy ul. kard. 
Stefana Wyszyńskiego 1. Można się z nami skontaktować:
– listownie, przesyłając korespondencję na nasz adres,
– telefonicznie, pod nr telefonu: 22 779 00 00,
– elektronicznie, przesyłając korespondencję na adres:  
um@jozefow.pl.
Inspektor Ochrony Danych
Powołaliśmy Inspektora Ochrony Danych Osobowych,  
z którym można się skontaktować:
–  listownie, przesyłając korespondencję na nasz adres  

(z dopiskiem „IOD”),
–  elektronicznie, przesyłając korespondencję na adres: 

iodo@jozefow.pl.
Cel i podstawa przetwarzania danych osobowych
Dane osobowe przetwarzane będą wyłącznie w celu:
1) niezbędnym do wypełnienia obowiązku prawnego 
ciążącego na nas zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c RODO,
a który polega na:
–  przyjęciu i rozpatrzeniu uwagi w zw. z ustawą  

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym  
z 27 marca 2003 r. oraz ustawą o udostępnianiu  
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko z 3 października 2008 r.,

–  archiwizacji danych w związku z ustawą o narodowym 
zasobie archiwalnym i archiwach z 14 lipca 1983 r.

2) kontaktu w związku ze sprawą, jeżeli zostanie wyrażona 
zgoda na przetwarzanie danych kontaktowych,
w zakresie nr telefonu i/lub adres poczty elektronicznej 
oraz kontakt telefoniczny lub elektroniczny, zgodnie z art. 
6 ust 1 lit. a RODO.
Odbiorcy danych
Odbiorcami danych osobowych mogą być: Minister 
Rozwoju i Technologii, dostawcy usług pocztowych
oraz podmioty współpracujące z nami, w związku  

ze świadczeniem usług:
–  hostingowych,
–  informatycznych, w tym dostawcy usług  

i oprogramowania.
Okres retencji danych
Dane osobowe będą przechowywane wieczyście zgodnie  
z Jednolitym Rzeczowym Wykazem Akt w oparciu  
o ustawę o narodowym zasobie archiwalnym i archiwach 
z 14 lipca 1983 r.
Przysługujące prawa
W związku z przetwarzaniem danych osobowych 
przysługują następujące prawa:
–  prawo dostępu do treści swoich danych,
–  prawo do sprostowania danych,
–  prawo do usunięcia danych w przypadku gdybyśmy je 

przetwarzali bez podstawy prawnej,
–  prawo ograniczenia przetwarzania,
–  prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie,  

w zakresie danych podanych dobrowolnie, w przypadku 
kiedy przetwarzanie odbywa się na podstawie zgody. 
Cofnięcie zgody nie wpływa na zgodność z prawem 
przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody 
przed jej cofnięciem,

–  prawo wniesienia skargi do UODO (ul. Stawki 2,  
00-193 Warszawa), gdy przetwarzanie danych 
osobowych narusza przepisy RODO.

Dobrowolność podania danych
Podanie danych osobowych wynika z przepisów prawa  
i jest niezbędne do przyjęcia i realizacji wniosku. Podanie 
danych dodatkowych jest dobrowolne.
Ograniczenia prawa do poznania źródła danych 
osobowych
Prawo do poznania źródła danych osobowych 
przetwarzanych w toku postępowań dotyczących 
sporządzania aktów planistycznych przysługuje jeżeli nie 
wpływa na ochronę praw i wolności osoby, od której te 
dane pozyskano.
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 DAM PRACĘ     

Praca na elewacjach  
dla doświadczonych pracowników 

bądź brygad. Atrakcyjne  
wynagrodzenie - od 8500 zł brutto 
bądź od 110zł/m2. Umowa o pracę  

lub B2B. Tel. 784 456 887 

  Praca w żłobku (G. KALWARIA) 
-01/2025 dla opiekunek.  
KONTAKT 731372832 

Pracowników do serwisu urządzeń 
wentylacyjnych, również  

bez doświadczenia, konieczne prawo 
jazdy kat. B tel. 601 923 395

  Pana emeryt rencista na parking  
Otwock tel. 505 387 116

  Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36 

  Zatrudnię ekspedientkę w sklepie  
ogólnospożywczym w Konstancinie,  
tel. 602 122 313         

SPRZEDAM 
 Sprzedam 2 butle turystyczne  

+ kuchenka, narty z lat 60-tych  
oraz Heady z lat 70-tych nowe, sanki  
z lat 70-tych nowe drewniane, serwis 
obiadowy z 56 części, 20 serwisów  
do kawy, ekspres do kawy Jura C5  
tanio, 517624224 

  Drewno opałowe, tel. 602 770 361,  
791 394 791

USŁUGI  
DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  

MALOWANIE ELEWACJI,  
PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  

TEL. 501 62 45 62 

 Sprzedaż i montaż okien i drzwi  
wew. i zew. Rolety zew., wew. żaluzje,  
plisy, moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223   

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

  Profesjonalne usługi mycia  
ciśnieniowego tel. 507 024 333

  Docieplanie budynków, szybko,  
tanio, solidnie tel. 502 053 214 

 ELEWACJE DOCIEPLENIA BUDYNKÓW 
DOŚWIADCZONE EKIPY 602-482-572

  Wycinka drzew, pielęgnacja zieleni.  
Tel. 507 024 333

  Anteny TV, TV SAT. Konfiguracja  
sprzętu. Zadzwoń 501 700 315

Anteny wideo domofony  
montaż naprawa 603375875 

  Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288 

  TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352 

  Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe,  
siatka + montaż producent  
tel. 503 572 046

  Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

  Naprawa pralki, lodówki  
tel. 603 047 616

  Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

  Hydraulik, złota rączka,  
tel. 733159220

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997  

  Hydraulika, gaz Tel. 602 651 211

  Kominiarz tel. 500 214 632 

 POMPY CIEPŁA, KLIMATYZACJA  
tel. 604895675 

  Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

  Przeprowadzki tel. 505 591 721

  Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721 

  Wycinka drzew tel. 505 591 721 

  ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

  Wywóz gałęzi 519874891 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe  
i modernizujemy istniejące instalacje. 

Tel. 608 030 808 

Spawanie, tel. 608 030 808 

  Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223, 601 623 480  

  Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

  Renowacja mebli, tel. 510 266 143

  Stiuki weneckie, tel. 510 266 143

  Dachy naprawy, papa  
termozgrzewalna, tel. 502 473 605

  Hydraulik - naprawy, tel. 510 128 912

  Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907     

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30

AUTO-MOTO KUPIĘ

 Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300  

  SKUP AUT NA KASACJĘ 50820673

  Skup aut 2010-2023r. 505 530 300     

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

 Kupię za gotówkę każdą  
nieruchomość; udziały, spadki,  
wady prawne, zadłużenia.  
Tel. 786-805-828 

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Sprzedam 4,30 ha na granicy  
gminy Chynów i gminy Prażmów,  
tel. 608 867 053

  Urocza leśna widokowa działka  
rekreacyjna, Prażmów, tel. 602 770 361

  Działki budowlane 800 m2  
k. Prażmowa, tel. 602 770 361  

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Lokal użytkowy do wynajęcia  
Nefrytowa 16 Piaseczno. tel 504212677.     

RÓŻNE 

 Skup złomu, ul. Puławska 34  
(teren Kubara Lamina), 515273148, 
506264111

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

ZDROWIE 

 Centrum Psychologiczno- 
-Pedagogiczne GAJA, Pruszków,  
Wołowskiego 5, tel. 732540701

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

OGŁOSZENIA

 OGŁOSZENIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY OSIECK
o odstąpieniu od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania  
na środowisko dla projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki ew. nr 253/1 w obrębie geodezyjnym Natolin 
Na podstawie art. 48 ust. 7 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji 

o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2024 poz. 1112).

zawiadamiam
o odstąpieniu od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko dla 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ew. nr 253/1 w obrębie 
geodezyjnym Natolin. 

Zgodnie z art. 48 ust. 1 i 3 ww. ustawy organ opracowujący projekt dokumentu, może po 
uzgodnieniu z właściwymi organami, o których mowa w art. 57 i 58, odstąpić od przeprowadzenia 
strategicznej oceny oddziaływania na środowisko, jeżeli uzna, że realizacja postanowień danego 
dokumentu nie spowoduje znaczącego oddziaływania na środowisko, a dokument dotyczy obszaru 
w granicach jednej gminy.

W związku z powyższym Burmistrz Miasta i Gminy Osieck wystąpił do Regionalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska w Warszawie oraz do Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Otwocku  
z wnioskami o uzgodnienie odstąpienia od strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Organy, 
o których mowa w art. 57 i 58 ustawy tj. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Warszawie  
pismem znak: WOOŚ-III.410.153.2024.ET z dnia 19.06.2024 r. oraz Państwowy Powiatowy Inspektor 
Sanitarny w Otwocku pismem znak: ZNS.9027.1.4.2024 S.w.2514.2024 z dnia 19.03.2024 r. uzgodniły 
odstąpienie od przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowiska.

Biorąc pod uwagę powyższe oraz fakt, że realizacja postanowień planu nie spowoduje znaczącego 
oddziaływania na środowisko przy uwzględnieniu uwarunkowań określonych w art. 49 wyżej 
cytowanej ustawy, odstąpiono od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.

Uzasadnienie, o którym mowa w art. 48 ust 6 ustawy zawierające informacje o uwarunkowaniach, 
o których mowa w art. 49 ustawy dostępne jest do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy Osieck,  
ul. Rynek 1, 08-445 Osieck.

Burmistrz Miasta i Gminy Osieck
Karolina Zowczak

Osieck, dnia 11.09.2024 r.

OGŁOSZENIE WÓJTA GMINY KOŁBIEL
Wójt Gminy Kołbiel informuje o wywieszeniu w dniu 06 września 2024 r. na tablicy ogłoszeń 

tut. urzędu przy ul. Szkolnej 1 wykazu nieruchomości gruntowych stanowiących własności Gminy 
Kołbiel znajdujących się w obrębie gminy, przeznaczonych do sprzedaży nieruchomości w trybie 
bezprzetargowym na rzecz użytkowników wieczystych, w związku z przepisami epizodycznymi 
dotyczącymi roszczenia o sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz jej użytkownika wieczystego.

Wykaz wywieszany jest na okres 21 dni – tj. do dnia 27 września 2024 r.
Osoby, którym przysługują w trybie art. 34 ust. 1 pkt 1 i pkt. 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku  

o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2024 r., poz. 1145, ze zm.) jakiekolwiek prawa do 
nieruchomości, powinny zgłosić swoje roszczenia w terminie 6 tygodni licząc od dnia wywieszenia 
wykazu, tj do dnia 18 października 2024 r.

Wójt Gminy Kołbiel

06.09.2024 r.Gmina Kołbiel
ul. Szkolna 1, 05-340 Kołbiel     

OBWIESZCZENIE STAROSTY OTWOCKIEGO
Na podstawie art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 roku o szczególnych zasadach 

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2024 r., poz. 311) zawiadamiam 
wydaniu decyzji Starosty Otwockiego nr 7/2024 z dnia 02.09.2024 r. zezwalającej na realizację 
inwestycji drogowej pod nazwą „Budowa drogi publicznej, kategorii gminnej, klasy dojazdowej 
od skrzyżowania z ulicą Kraszewskiego (droga powiatowa Nr 2762W) do skrzyżowania z ulicą 
Chrobrego (droga gminna Nr 270629W) do Dworu Bojarów oraz rozbudowy drogi publicznej 
kategorii gminnej, klasy dojazdowej na odcinku od skrzyżowania z ulicą Kraszewskiego (droga 
powiatowa Nr 2762W) do wysokości działki nr identyfikacyjny 141702_1.0023.2/2 w Otwocku”” 
realizowanej w mieście Otwock, powiat otwocki, na następujących działkach ewidencyjnych:
Otwock, obręb 23: 28/1, 28/2 
Otwock, obręb 24: 1/4, 1/6, 5
Nieruchomości z których korzystanie będzie ograniczone:
Otwock, obręb 23: 31/5
Otwock, obręb 24: 6

Na podstawie art. 18 ust. 1e ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 roku o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych, w przypadku, w którym 
dotychczasowy właściciel lub użytkownik wieczysty nieruchomości objętej decyzją o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej odpowiednio wyda tę nieruchomość lub wyda nieruchomość i opróżni 
lokal oraz inne pomieszczenia niezwłocznie, lecz nie później niż w terminie 30 dni od dnia:
1)  doręczenia zawiadomienia o wydaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 

posiadająca nadany rygor natychmiastowej wykonalności,
2)  doręczenia postanowienia o nadaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej rygoru 

natychmiastowej wykonalności albo
 3)  w którym decyzja o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej stała się ostateczna
– wysokość odszkodowania powiększa się o kwotę równą 5 % wartości nieruchomości lub wartości 
prawa użytkowania wieczystego.

Strony postępowania mogą w terminie 14 dni od daty ogłoszenia obwieszczenia zapoznać 
się z treścią w/w decyzji w dniach pracy Starostwa Powiatowego w Otwocku, po wcześniejszym 
telefonicznym umówieniu się w Wydziale Architektury i Budownictwa w Otwocku (tel. 0-22-600-
7-204) 

Od w/w decyzji służy stronom postępowania odwołanie do Wojewody Mazowieckiego 
w terminie 14 dni od dnia jej doręczenia.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku Kodeks postępowania 
administracyjnego zawiadomienie stron postępowania uważa się za doręczone po upływie  
14 dni od dnia publicznego ogłoszenia.

Zgodnie z art. 40 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku Kodeks Postępowania Administracyjnego, 
pisma doręcza się stronie, a gdy strona działa przez przedstawiciela - temu przedstawicielowi. Jeżeli 
strona ustanowiła pełnomocnika, pisma doręcza się pełnomocnikowi. Jeżeli ustanowiono kilku 
pełnomocników, doręcza się pisma tylko jednemu pełnomocnikowi. Strona może wskazać takiego 
pełnomocnika. W sprawie wszczętej na skutek podania złożonego przez dwie lub więcej stron pisma 
doręcza się wszystkim stronom, chyba że w podaniu wskazały jedną jako upoważnioną do odbioru 
pism. Strona, która nie ma miejsca zamieszkania lub zwykłego pobytu albo siedziby w Rzeczypospolitej 
Polskiej, innym państwie członkowskim Unii Europejskiej, Konfederacji Szwajcarskiej albo państwie 
członkowskim Europejskiego Porozumienia o Wolnym Handlu (EFTA) - stronie umowy o Europejskim 
Obszarze Gospodarczym, jeżeli nie ustanowiła pełnomocnika do prowadzenia sprawy zamieszkałego 
w Rzeczypospolitej Polskiej i nie działa za pośrednictwem konsula Rzeczypospolitej Polskiej, jest 
obowiązana wskazać w Rzeczypospolitej Polskiej pełnomocnika do doręczeń, chyba że doręczenie 
następuje za pomocą środków komunikacji elektronicznej.  W razie niewskazania pełnomocnika do 
doręczeń przeznaczone dla tej strony pisma pozostawia się w aktach sprawy ze skutkiem doręczenia.

Starosta Otwocki

 Otwock, 03.09.2024 r.STAROSTA OTWOCKI
ul. Górna 13, 05-400 Otwock
AB.6740.DR.2.2024.MZ     
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\\\ POWIAT 

Sukces na mistrzostwach 
świata, zwycięstwa  
w niższych ligach piłkarskich. 
Prezentujemy krótki przegląd 
wydarzeń sportowych, które 
miały miejsce w ostatnich 
dniach.

W piątek 6 września w Rzymie 
odbyła się ceremonia otwarcia 

Mistrzostw Świata Sportów Wrotkar-
skich – World Skate Games. To impreza, 
który przyciąga ponad 12 tysięcy osób 
(sportowców, trenerów i delegacje 
krajowe) z ponad 100 państw z całego 
globu oraz wielu kibiców. W rywalizacji 
w barwach reprezentacji Polski wzię-
li udział sportowcy klubu UKS Wilki 
Otwock.

W składzie biało-czerwonych 
znaleźli się: Wiktoria Kostrzewa, Zo-
fia Blauth, Ida Pożoga, a także trener 
klubowy, instruktor Wilczej Akademii 
Rolkowej Rafał Tokarzewski. Wszyscy 
rywalizowali w dyscyplinie skate cross, 
która polega na wyścigach na rolkach 
po torze przeszkód.

Wiktoria Kostrzewa dotarła do 
ćwierćfinału, zajmując ostatecznie 16. 
pozycję wśród juniorek. Zofia Blauth 
uplasowała się na 18. miejscu, także 
w kategorii juniorek, zaś 21. była Ida 
Pożoga. Rafał Tokarzewski mierzył się z 
seniorami i wywalczył 43. lokatę.

– To ogromny sukces całek całej na-
szej ekipy. Nasze dziewczyny należały 
do najmłodszych startujących juniorek. 
Rafał nie trenuje już na co dzień, uczy 
innych jeździć na rolkach. Cała nasza 
ekipa była pierwszy raz na tak dużej 
imprezie i co ważniejsze, pierwszy raz 
mieli kontakt z takim torem (sama 
rampa startowa wysokości 4 metrów). 

Poradzili sobie świetnie – relacjonuje 
klub UKS Wilki Otwock. – Ogromne 
gratulacje dla tych zawodników. Do-
świadczenia, jakie przywieźli z Rzymu, 
na pewno przyniosą wiele dobrego dla 
nich samych, a także dla młodszych 
rolkarzy.

\\\   Przerwali  
serię porażek

Po kilku ciężkich spotkaniach w 
piłkarskiej IV Lidze Józefovia Józefów 
podejmowała na swoim stadionie MKS 
Piaseczno, które w tym sezonie na 5 
meczów zanotowało 4 przegrane i 1 
zwycięstwo. Starcie stanowiło świetną 
okazję do przełamania, jednakże do 
pełni szczęścia i pierwszego kompletu 
punktów w rozgrywkach 2024/2025 
zabrakło niewiele.

Pierwsza odsłona meczu należała 
do ekipy gości. W 26. minucie prowa-
dzenie piasecznianom zapewnił Da-
mian Warchoł. Po zmianie stron pod-
opieczni trenera Arkadiusza Grzyba 
ruszyli ostro do ataku, efektem czego 
zaledwie kilka chwil po rozpoczęciu 
drugiej połowy wyrównał wychowa-
nek Józefovii Jakub Malinowski. Gospo-
darze poszli za ciosem i w 55. minucie 
strzelili kolejnego gola – Tobiasz Filo-
chowski zagrał do Dominika Piekuta, 
który znakomicie poradził sobie w polu 
karnym rywali i skierował futbolówkę 
do siatki przeciwników. Niestety dla 
miejscowych kibiców Piaseczno od-
robiło straty – golkiper Józy Jakub Ku-
dokas tak niefortunnie wypiąstkował 
piłkę, że wpadła ona do jego własnej 
bramki. Finalnie Józefovia przerwała 
serię 3 porażek z rzędu, ale wciąż musi 
czekać na pierwszą wygraną w lidze.

Aktualnie klub z Józefowa plasuje 
się na 16. miejscu w tabeli IV Ligi. W 
sobotę 14 września o godzinie 16 w 

Warszawie kolejna szansa na punk-
ty – wyjazdowa potyczka z Ursusem 
Warszawa.

\\\   Kolejny pogrom
Jedną klasę rozgrywkową niżej 

świetnie gra z kolei Mazur Karczew. 
Po wysokiej porażce 0:6 z LKS Promna 
nie ma już śladu, a zespół prezentuje 
się znakomicie. Rezultat 5:0 z Chlebnią 
pokazał, że w drużynie jest spory po-
tencjał, a kolejny dowód na to mieliśmy 
w minioną sobotę.

Starcie z Drogowcem Jedlińsk od 
początku ułożyło się po myśli Mazura, 
który do przerwy prowadził 2:0 dzię-
ki bramkom Piotra Celińskiego i Jana 
Zboiny. W drugiej części pierwszy z 
wymienionych dołożył kolejne trafie-

nie, a na listę strzelców wpisali się rów-
nież Wojciech Trochim oraz Mateusz 
Pędowski. Karczew drugi raz z rzędu 
pokonał rywali aż 5:0 i mógł cieszyć się 
z 3. triumfu w tym sezonie.

Na ten moment Mazur znajduje 
się na 5. miejscu w tabeli V Ligi, mając 
tyle samo oczek co Promna i Energia 
Kozienice. Strata do lidera – Ożaro-

wianki Ożarów Mazowiecki – wynosi 
5 punktów. W sobotę 14 września o go-
dzinie 17:00 w Karczewie gospodarze 
sprawdzą się w pojedynku z Podlasiem 
Sokołów Podlaski.

\\\   Fantastyczny START
Serią zwycięstw pochwalić może 

się także B-klasowy OKS Start Otwock. 
Gracze trenera Michała Suskiego na 

inaugurację pokonali 1:0 Sokoła Koł-
biel i później znów pokazali wysokie 
umiejętności.

Mecz z Amigosem Warszawa za-
kończył się pogromem. Najpierw go-
spodarze trafili dwukrotnie – autorami 
bramek byli Marcin Raszka i Mirosław 
Koszyk. W drugiej połowie klub ze stoli-
cy złapał kontakt, jednak na odpowiedź 

Otwocka nie trzeba było długo czekać 
– następne trafienia dołożyli: ponownie 
Raszka, Marcel Kopeć i Andrii Panasiuk. 
Bilans Startu Otwock po dwóch pierw-
szych spotkaniach w lidze? Dwie wy-
grane i bramki 6:1.

Równie dobrze radzi sobie Glinian-
ka, której piłkarze najpierw ograli 4:1 
Amigos, zaś w weekend zdobyli 3 punk-
ty, pokonując w derbowym starciu 5:3 
LUKS Rzakta. Już w pierwszej połowie 
mieliśmy wynik 4:1 dla miejscowych 
(bramki: Filip Jesiotr, Arkadiusz Zapaś-
nik, Kazimierz Grotte i Piotr Szostak). 
Ostatniego z goli dla zwycięskiej ekipy 
strzelił Damian Żurawski.

Prawdziwą „erupcję” goli zobaczy-
liśmy w meczu Vulcanu Wólka Mlądzka 
z Puznówką. Końcowy rezultat to aż 
10:0 dla zawodników w czerwono-
-czarnych strojach. W sobotę strzelali: 
Łukasz Konowrocki (dwukrotnie), Yurii 
Rubashnyi (dwukrotnie), Zakharii Mor 
(dwukrotnie), Łukasz Fedurek, Volody-
myr Kylnyk (dwukrotnie) i Oleksandr 
Kupryianchyk. Trzeba podkreślić, że 
to już druga „dwucyfrówka” Vulcanu 
z rzędu! Wcześniej Wólka Mlądzka 
rozbiła na wyjeździe 11:0 Victorię  
Zerzeń.

W pozostałych spotkaniach 3. ko- 
lejki Sokół Kołbiel wygrał 3:0 z rezer-
wami Orła Baniocha, a Bór Regut pora-
dził sobie 4:1 z Victorią Zerzeń.

Rafał Lipski

SPORT

Sportowe podsumowanie 
weekendu (6-8 września)

Otwoccy sportowcy zmierzyli się z najlepszymi zawodnikami na świecie

Derby dla Glinianki!
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